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OBČINSKI SVET 
 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 
22. redne seje, ki je bila dne 18. 4. 2018 s pričetkom ob 17.00 uri v sejni sobi Občine Braslovče. 
 
Prisotni svetniki: Jani Štusej, Jure Vasle, Slavko Šketa, Iztok Derča, Bogdan Trop (od 17.15), 
Nika Punčoh, Uroš Zupanc, Franci Skok, Josip Ivanovič, Branko Ribizel, Andrej Hribernik, Danica 
Tajnšek, Dani Cokan 
 
Odsotna svetnika: Jasmina Roter (opr.), Sandi Jelen (opr.) 
 
Občinska uprava: župan Branimir Strojanšek, Milan Šoštarič, Barbara Florjan Jelen, Simona 
Klokočovnik, Nives Veber in Renata Marolt 
 
Ostali prisotni: Samo Sadnik- mediji 
 
 
Ad 1  
Župan je vse prisotne pozdravil in ugotovil, da je na seji prisotnih 12 občinskih svetnikov in da se 
seja lahko nadaljuje. 
 
Ad 2 
Na zapisnik 21. redne seje ni bilo pripomb. 
 
SKLEP: Potrdi se zapisnik 21. redne seje z dne, 24. 1. 2018. 
 
Glasovanje: Prisotno 12 svetnikov, ZA je glasovalo 12 in PROTI 0 svetnikov.  
 
Ad 3 
Dnevni red : 

1. Ugotovitev prisotnosti 
2. Potrditev zapisnika 21. redne seje 
3. Potrditev predlaganega dnevnega reda 
4. Poročilo o realizaciji sklepov prejšnje seje in o izvajanju trenutnih investicij v občini 
5. Predlog Pravilnika o dodelitvi sredstev za namene pokroviteljstva občine 
6. Predlog Pravilnika o postopku in merilih za sofinanciranje programov športa v občini 

Braslovče 
7. Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Braslovče za leto 2017 
8. Pobude in vprašanja svetnikov 

 
SKLEP : Sprejme se dnevni red v predlagani vsebini. 
 
Glasovanje: Prisotno 12 svetnikov, ZA je glasovalo 12 in PROTI 0 svetnikov.  
 
 
Ad 4 
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Župan je poročilu dodal informacijo, da smo 23. 3. 2018 dobili gradbeno dovoljenje za objekt 
starega kulturnega doma v Braslovčah. Nato smo 9. 4. dobili še gradbeno dovoljenje za 
kanalizacijo Grajska vas – Glinje. Izvedba bo potekala fazno.  
Pred dvema dnevoma je bila izvedena uvedba v delo za obnovo ceste Zgornje Gorče – Podvrh. 
Rok izvedbe je konec maja. 
Na Polzeli je bil izveden sestanek na temo poplavne varnosti in sicer v zvezi z realizacijo DPN 
Ločica – Letuš. Kot vemo največji problem predstavlja podvinski most., kjer se predvideva tudi 
participacija občine pri pridobivanju dokumentacije.  
 
Na poročilo o realizaciji sklepov prejšnje seje in o izvajanju trenutnih investicij v občini ni bilo 
pripomb. Sprejet je bil 
 
SKLEP: Sprejme se poročilo o realizaciji sklepov 21. seje občinskega sveta ter poročilo o 
izvajanju trenutnih investicij v občini. 
 
Glasovanje : Prisotno 13 svetnikov, ZA je glasovalo 13 in PROTI 0 svetnikov.  
 
 
Ad 5 
Renata Marolt je podala obrazložitev predlaganega Pravilnika o dodelitvi sredstev za namene 
pokroviteljstva občine. Povedala je, da bo z novim pravilnikom urejeno financiranje društev, ki 
imajo sedež v občini Braslovče ali zunaj nje in organizirajo dogodke in prireditve v občini ali zunaj 
nje, na katerih sodelujejo tudi naši občani. 
 
Predlog pravilnika je obravnaval tudi odbor za družbene dejavnosti, ki ni imel pripomb in predlagani 
pravilnik predlaga občinskemu svetu v sprejem. 
 
Uroš Zupanc je podal vprašanje iz katerega vira se financirajo ta društva in zakaj pogoj za 
sofinanciranje ne določa, da morajo imeti sedež v naši občini? Na ta razpis se bo lahko prijavilo 
tudi društvo iz drugega dela Slovenije. 
 
Renata Marolt je povedala, da bo s tem pravilnikom urejeno financiranje postavke pokroviteljstva 
občine. Dodala je še, da se na ta razpis lahko prijavijo društva od koder koli, vendar pa morajo 
izkazovati določen pomen za občino oziroma občane, ki na dogodkih sodelujejo. Do sedaj ni bila 
praksa, da bi se društva pošiljala vloge brez utemeljenega razloga. 
 
Branko Ribizel je povedal, da imajo podoben pravilnik sprejet tudi v občini Žalec in da je TD 
Braslovče tudi prejemnik določenih sredstev, čeprav imajo sedež zunaj občine. 
 
Po razpravi je bil sprejet: 
 
SKLEP: Občinski svet Občine Braslovče sprejme Pravilnik o dodelitvi sredstev za namene 
pokroviteljstva občine v predlagani vsebini. 
 
Glasovanje : Prisotno 13 svetnikov, ZA je glasovalo 13 in PROTI 0 svetnikov.  
 
 
Ad 6 
Renata Marolt je podala obrazložitev predlaganega Pravilnika o postopku in merilih za 
sofinanciranje programov športa v občini Braslovče. Povedala je, da je bil v letu 2017 sprejet nov 
Zakon o športu, ki, v skladu z že prej sprejetim novim Nacionalnim programom športa, uvaja 
nekatere nove programe in vsebine. Prav tako veljajo nekatera nova določila v zvezi s 
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sofinanciranjem programov. Spreminjajo se tudi pogoji glede izobrazbe strokovnega kadra, ki so po 
novem nekoliko ostrejši. 
V primerjavi s prejšnjim načinom sofinanciranja, se pri tekmovalnih športnih programih uvaja 
razvrščanje panog v razrede, kar je potem v nadaljevanju osnova za določitev višine 
sofinanciranja.  
Nov pravilnik omogoča tudi izplačila akontacij društvom, ki so občinska sredstva za izvedbo 
programov prejela tudi v preteklem letu. 
 
Pri pripravi pravilnika in meril smo upoštevali tudi mnenja in predloge športnih društev, ki so bila 
podana po elektronski pošti in usklajena na skupnem sestanku. Na predlog društev je bila iz 
kriterijev za razvrščanje panog v razrede izločen korekcijski faktor za prioritetno športno panogo. 
 
Za tem je predlog pravilnika obravnaval tudi odbor za družbene dejavnosti, ki na predlog ni podal 
nobenih pripomb in ga predlaga občinskemu svetu v sprejem. 
 
Uroš Zupanc je vprašal, zakaj je med vsemi prireditvami, ki so opredeljene na splošno, planinska 
orientacija konkretno opredeljena? 
 
Renata Marolt je pojasnila, da se je program Planinskega društva Braslovče vedno sofinanciral v 
okviru tekmovalnih programov. Po novem, strožjem pravilniku, pa to ne bo več možno. Da pa bi 
Planinsko društvo še vedno lahko prejelo določena sredstva za izvedbo svojega programa, je bil na 
sestanku društev sprejet takšen predlog. Povedala je še, da so člani Planinskega društva 
Braslovče v preteklem letu osvojili naslove državnih prvakov v dveh kategorijah. 
 
Bogdan Trop se je navezal na vprašanje svojega predhodnika in vprašal zakaj je planinska 
orientacija ovrednotena bistveno višje? 
 
Renata Marolt je odgovorila, da bo glavnino sredstev društvo prejelo prav iz tega naslova. Iz drugih 
postavk pa zelo malo ali nič. Ocenjuje se, da bi lahko na tak način društvo prejelo sredstva v 
podobni višini, kot v preteklih letih, kar si s svojim delom in rezultati zagotovo tudi zasluži. 
 
Po razpravi je bil sprejet: 
 
SKLEP: Občinski svet Občine Braslovče sprejme Pravilnik o postopkih in merilih za 
sofinanciranje programov športa v občini Braslovče. 
 
Glasovanje: Prisotno 13 svetnikov, ZA je glasovalo 13 in PROTI 0 svetnikov.  
 
 
 
 
 
 
Ad 7 
Barbara Florjan Jelen je podala obrazložitev zaključnega računa Občine Braslovče za leto 2017. 
Povedala je, da so bila do 31. marca na Ministrstvo za finance oddana vsa zahtevana poročila in 
da je potrebno do 15. aprila potrditi še zaključni račun. 
 
Po zaključnem računu je bilo realiziranih za 4.252.589,17 EUR prihodkov in 4.194.502,42 EUR 
odhodkov. Račun financiranja v letu 2017 ne izkazuje novih zadolžitev razen v višini 59.762,00 
EUR za povratna sredstva za projekt, financiran po 21. členu ZFO. Ta sredstva se bodo 
brezobrestno odplačevala v letih 2019 - 2027. V letu 2017 je bil odplačan dolg v višini 198.007,88 
EUR. 
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Ob koncu je še dodala, da bo zaključni račun, v skladu s terminskim načrtom, pregledal tudi 
nadzorni odbor Občine Braslovče in zunanji revizor. 
 
Uroš Zupanc je vprašal, zakaj sprejemamo zaključni račun brez revizorskega poročila in poročila 
nadzornega odbora? 
 
Barbara Florjan Jelen je odgovorila, da moramo po zakonu zaključni račun potrditi že v aprilu. Od 
31. marca bi bilo le dva tedna časa za izvedbo obeh nadzorov, kar bi bilo verjetno zelo težko, ne pa 
nemogoče, če bi se tako načrtovalo. 
 
Župan je še dodal, da je to samo še ena od anomalij, ki jih opažamo pri delu. 
 
Po razpravi je bil sprejet  
 
SKLEP : Občinski svet Občine Braslovče sprejme Zaključni račun Občine Braslovče za leto 
2017. 
Glasovanje: Prisotno 13 svetnikov, ZA je glasovalo 13 in PROTI 0 svetnikov.  
 
Ad 8 
Sledila so vprašanja in pobude svetnikov. 
 
Janez Štusej je ponovno podal pisna vprašanja, ki jih podal že na prejšnji seji. Želi, da so vsa 
vprašanja sestavni del zapisnika (priloga), ker je bilo predhodno zapisano samo eno vprašanje. 
 
Župan je povedal, da je bil v Velenju na temo 3. razvojne osi izveden sestanek, na katerem so 
predstavniki DARS-a povedali, da se na terenu izvajajo parcelacije. Govora je bilo tudi o zahtevah 
nekaterih posameznikov in civilne iniciative. 
Sam si želi, da bi Ustavno sodišče zahtevo za ustavno presojo čim prej obravnavalo in da bi bila 
potem odločitev dokončna. 
 
Uroš Zupanc je izpostavil problematiko prometa na lokalni cesti Male Braslovče – Preserje, kjer so 
se hitrosti precej povečale. Poziva Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, da poišče in 
predlaga kakšno rešitev. Morda cono 30. 
 
Simona Klokočovnik je odgovorila, da s cono 30 težava ne bo odpravljena. Izkušnje kažejo, da 
prehitre voznike prometni znaki ne umirijo. Hitrost je odraz kulture voznikov. Vemo tudi, da cesto 
uporabljajo predvsem domačini. 
 
 
 
Branko Ribizel je spomnil prisotne, da je bilo pred časom, na eni izmed sej, govora o koncesiji za 
obnovo cest po vzoru Občine Šoštanj. Kako je s tem? 
Župan je odgovoril, da se koncesije ne da podeliti tako hitro. Občina Šoštanj je samo elaborate 
pripravljala dve leti. 
 
Simona Klokočovnik je dodala, da ima občina Šoštanj 230 km cest. Za pripravo elaboratov in 
presojo upravičenosti so porabili dve leti in okoli 50.000 EUR sredstev. 
 
Milan Šoštarič je opozoril, da gre v primeru podelitve koncesije za določeno obliko zadolževanja. 
Po drugi strani pa občina pridobiva gradbena dovoljenja za izgradnjo kanalizacije, ki predvideva 
tudi obnove cest. Torej se bodo, skladno z načrtom izgradnje kanalizacije, postopno obnavljale tudi 
ceste. 
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Uroš Zupanc je pripomnil, da ne gre pozabiti, da občini Šoštanj in Velenje dobivata povračilo za 
elektrarno in premogovnik, kar se vsekakor pozna v proračunih obeh občin. 
 
Predsedujoči se je svetnikom zahvalil za udeležbo in sejo zaključil ob 18.05 uri. 
 
 
 
Zapisala:  
Renata Marolt  
 
                                               Branimir Strojanšek 
                                                         župan 
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